



BBC

# BLUE PLANET II

— LIVE IN CONCERT —

5月21日下午演出贊助  
21 May matinee performance is sponsored by

周生生 (how Sang Sang)

Take A Deep Breath

藍色星球 II 音樂會

影片播放配以現場管弦樂演奏，及英語旁述  
Film screening with live orchestra performance, narrated in English

陳康明 指揮 莫思卓 英語旁述

Joshua Tan CONDUCTOR  
Christopher Moyses NARRATOR

太古週日家+賞系列



歡迎三歲及以上人士  
For ages 3 and above

香港首演  
HK Premiere



20-22  
MAY  
2022

作曲  
漢斯·森瑪  
積及·斯雅  
大衛·費雷明

Music by  
Hans Zimmer  
Jacob Shea  
David Fleming

BBC  
earth

THE BBC AND BBC EARTH ARE TRADEMARKS OF  
THE BRITISH BROADCASTING CORPORATION AND ARE  
USED UNDER LICENCE. BBC LOGO ©BBC 1996  
Photography ©BBC/Lisa Labinjoh/Joe Platko 2017

**I** 影片適合任何年齡人士觀看  
The film is suitable for all ages

部分票價座位視線將受阻。詳情請參閱售票時提供的座位表。  
Some seats may have restricted sightlines. Please refer to the seating plan shown when purchasing tickets.

FRI & SAT 8PM  
SAT & SUN 3PM  
香港文化中心音樂廳  
Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

\$480 \$380 \$280

折扣優惠請瀏覽港樂網站  
For discount schemes, please visit [hkphil.org](http://hkphil.org)

門票現於城市售票網公開發售  
Tickets at URB TIX [www.urbtix.hk](http://www.urbtix.hk)

香港管弦樂團由香港特別行政區政府資助  
The Hong Kong Philharmonic Orchestra is financially supported  
by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region



香港文化中心  
Hong Kong  
Cultural Centre

梵志登 音樂總監

Jaap van Zweden Music Director

## BBC 藍色星球II 音樂會

BBC藍色星球II音樂會將呈獻《藍色星球II》一連串令人嘆為觀止的畫面，觀眾可透過大銀幕欣賞令人屏息的細節，感受自然萬物的奇妙造化。港樂將現場演奏由作曲家漢斯·森瑪、大衛·費雷明和積及·斯雅原創的配樂。由冰雪覆蓋的極地海洋、色澤鮮艷的珊瑚礁，穿梭到澄明透澈的深海和龐大無比的海藻森林，BBC藍色星球II音樂會將帶你踏上一趟旅程，沉浸於壯觀的大自然，留下美滿難忘的回憶。

## BBC BLUE PLANET II LIVE IN CONCERT

*Blue Planet II Live In Concert* will present a selection of stunning visuals from the television series, highlighting the incredible natural wonders of our blue planet in breath-taking detail, projected on a giant screen. Accompanied by the original immersive music score by Hans Zimmer, David Fleming and Jacob Shea, the concert will be performed live by the HK Phil.

A fantastical journey from icy polar seas to pulsating coral reefs, from the luminous deep sea to enormous kelp forests: immerse yourself with *Blue Planet II Live In Concert*, a simply breathtaking and epic show that you will never forget.

家長請留意  
FOR PARENT'S  
DISCRETION

音樂會長約兩小時，  
包括一節中場休息。  
The concert runs approximately  
2 hours with an intermission.

### 你會喜歡的港樂音樂會

### More HK Phil Concerts You Might Like

#### 法朗克200誕辰音樂會 CÉSAR FRANCK AT 200

凱默 指揮 Robert Reimer CONDUCTOR  
凌顯祐 中提琴 Andrew Ling VIOLA

11 JUN 2022 SAT 8PM  
\$400 \$300 \$200

香港文化中心音樂廳  
Hong Kong Cultural Centre  
Concert Hall

法朗克《被詛咒的獵人》  
巴托 中提琴協奏曲  
法朗克 D 小調交響曲

FRANCK *Le Chasseur Maudit*  
BARTÓK Viola Concerto  
FRANCK Symphony in D minor

文化合作夥伴 法國五月  
Cultural Partner Le French May

門票現於城市售票網公開發售  
Tickets at URB TIX [www.urbtix.hk](http://www.urbtix.hk)



© Alan Lim

### 陳康明 指揮 Joshua Tan CONDUCTOR

- 現任新加坡交響樂團的副指揮及新加坡國家青年交響樂團的首席指揮
- 獲得季米特裡·米特羅普洛斯國際指揮比賽第二名
- 曾與聖彼得堡馬林斯基劇院樂團、貝多芬波恩樂團、東京愛樂交響樂團、台北交響樂團，以及中國愛樂樂團合作
- Current Associate Conductor of the Singapore Symphony Orchestra and Principal Conductor of the Singapore National Youth Orchestra
- Awarded the second prize of 2008 Dimitri Mitropoulos International Conducting Competition
- Performed with Mariinsky Theater Orchestra, Beethoven Bonn Orchestra, Tokyo Philharmonic Orchestra, Taipei Symphony Orchestra, and China Philharmonic Orchestra



© Jason Isley



© BBC 2017



Many Summerill © BBC NHU 2017

每人每次限購門票：最多兩張（太古週日家+賞系列：最多四張）  
Maximum 2 tickets per purchase  
(Swire Sunday Family Series: up to 4 tickets)

## 門票於城市售票網及撲飛發售 Tickets at URB TIX & POPTICKET



urbtix.hk

凡於城市售票網購買正價門票，港樂會會員即可享85折的獨家優惠。購票及折扣優惠詳情，請瀏覽港樂網站。Club Bravo members are entitled up to an exclusive 15% off for purchasing Standard Tickets at URB TIX. For ticketing and other discount schemes, please visit: [hkphil.org/2122season-discount](http://hkphil.org/2122season-discount)

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking

2111 5999

票務查詢 Ticketing Enquiries

3761 6661

節目查詢 Programme Enquiries

2721 2332

亦可透過流動購票應用程式 My URB TIX (Android 及 iPhone 版) 購票 Tickets are also available through mobile ticketing app My URB TIX (Android and iPhone versions)



popticket.hk/hkphil

請注意：場地會根據政府條例不時更新相關的防疫入場措施，詳情請瀏覽場地官方網站 | 視線受阻座位資訊請參閱港樂網站 | 主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利 | 遲到人士可能不獲進場 | 招待六歲及以上人士 | 音樂會長約兩小時，包括一節中場休息 | Please note that venues may update their anti-epidemic admission measures in line with the Government regulations. See the Venue's official website for the latest details | Please refer to [hkphil.org](http://hkphil.org) for list of seats with restricted sightlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for ages 6 and above | The concert runs approximately 2 hours with an intermission.